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ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ  
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΜΠΙΑΓΚΗΣ 

Γραμματέας ΚΟ ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής 

   Βουλευτής Ν. Κέρκυρας 

 

Αθήνα, 16-7-2025 

        Προς 

-Τον Υπουργό Δικαιοσύνης 

-Τον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

 

Θέμα: «Εθνικό Πληροφοριακό Σύστημα Πρωτοδικείου» 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Ως Αναφορά καταθέτω την Επιστολή του Προέδρου του Δικηγορικού Συλλόγου Κέρκυρας αναφορικά με 

το «Εθνικό Πληροφοριακό Σύστημα» την οποία επισυνάπτω ως σχετικόν και παρακαλώ τους 

αρμόδιους Υπουργούς να απαντήσουν κατά το άρθρο 125 του Κανονισμού της Βουλής.  

 

Ο  Αναφέρων Βουλευτής 

Δημήτρης Μπιάγκης 

 

Βουλευτής Κέρκυρας 

ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2627

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/7/2025
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ΠΡΟΣ: 

1/ Υφυπουργό Ναυτιλίας & Βουλευτή Κέρκυρας της ΝΔ κ. Στέφανο Γκίκα, 

2/ Βουλευτή Κέρκυρας του ΠΑΣΟΚ κ. Δημήτρη Μπιάγκη, 

3/ Ανεξάρτητο Βουλευτή Κέρκυρας κ. Αλέξανδρο Αυλωνίτη 

 

 

 

ΘΕΜΑ:ΕΘΝΙΚΟ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΑΚΟ ΣΥΣΤΗΜΑ  ΠΡΩΤΟΔΙΚΕΙΟΥ  
     
Στο Πρωτοδικείο μας συναντούμε πλέον προβλήματα καθυστερήσεων (στις 
περιπτώσεις εκδόσεως πιστοποιητικών, δημοσίευσης διαθηκών, εκουσίας 
δικαιοδοσίας κ.α.) τα οποία οφείλονται, όπως οι δικαστικοί Γραμματείς μας 
μεταφέρουν, στην ελλιπή συντήρηση, σε κεντρικό επίπεδο, του ηλεκτρονικού 

Εθνικού Πληροφορικού Συστήματος του Πρωτοδικείου (πρώην 
Ειρηνοδικείου). 
   Μάλιστα μας μεταφέρεται ότι σε όλη τη χώρα υφίσταται το ίδιο πρόβλημα. 
   Το ηλεκτρονικό σύστημα αυτό είναι ακόμα σε χρήση, έχει υποδεχθεί (μετά 
την κατάργηση του Ειρηνοδικείου το Σεπτέμβριο του 2024) όλη την ύλη του 
Πρωτοδικείου και αποτελεί την μεταβατική πλατφόρμα που θα ισχύσει μέχρι 
και την πλήρη λειτουργία και υποκατάσταση του από το πρόγραμμα «Σόλων» 
που εγκαταστάθηκε και ήδη λειτουργεί στο Πρωτοδικείο μας, όπως 

επεκτάθηκε και σε όλα τα Πρωτοδικεία της Χώρας. 
   Με δεδομένα λοιπόν τα προβλήματα αυτά, τις καθυστερήσεις και τις 
δυσλειτουργίες που επιβαρύνουν φοβερά και τους πολίτες αλλά και το 
δικηγορικό σώμα, σας παρακαλώ όπως, στο πλαίσιο του κοινοβουλευτικού 
ελέγχου, αναλάβετε πρωτοβουλίες και βοηθήσετε στην επίλυση του ζητήματος 
και όπως συμβάλλεται στην άσκηση πίεσης προς το σκοπό της συντήρησης και 
εκσυγχρονισμού αυτής της καίριας ηλεκτρονικής πλατφόρμας. 
  
  

Μετά Τιμής 
Ο Πρόεδρος του ΔΣΚ 
Γιάννης Κοντός 

 

 




